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Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2019. április 25-ei nyílt, 

munkaterv szerinti üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal II. emeleti tárgyaló 

 

Jelen voltak: dr. Mátics István elnök, Hermann Istvánné, Hezler Gabriella, és 

Torma Lajos bizottsági tagok 

  

Távol voltak: Módi Miklós, Süli Ildikó és Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tagok 

 

Meghívottak: A mellékelt jelenléti ív szerint  

 

 

dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 8 perckor megnyitotta.  

 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt, majd 

ismertette a meghívóban kiküldött napirendi pontokat.  Dr. Gieszer Zsuzsanna orvos-igazgató jelezte, 

hogy az ülésre később tud csak jönni egyéb elfoglaltsága miatt, ezért javasolta, hogy a 2. és 4. 

napirendi pontot ennek függvényében tárgyalják.  

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a napirendről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

72/2019. (IV.25.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2019. 

április 25-ei, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  
Nyílt ülés: 

1. Az Inter-Ambulance Egészségügyi Szolgáltató Zrt. 2018. évi beszámolója 

2. A Képviselő-testület 2019. április 30-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

3. A 2019. évi városi egészségügyi program módosítása  

4. Az Oroszlányi Szakorvosi- és Ápolási Intézet támogatási kérelmének megvitatása 

Zárt ülés: 

5. Egyedi szociális kérelmek elbírálása  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök  

 

1. NAPIRENDI PONT: Az Inter-Ambulance Egészségügyi Szolgáltató Zrt. 2018. évi 

beszámolója 

 

Molnár György vezérigazgató elmondta, 7640 ellátásuk volt a 2018. évben. Ez egy átlagos szám. 

Budapesten egy százezres kerületben, ahol szintén 24 órás ügylet működik, nem végez ilyen magas 

számú ellátást a szolgáltató, átlagban 4000-5000 fő körül van. Persze vannak kivételek. Ez a lakosság 

bizalmát jelzi az ügyelet felé. Szerencsére az elmúlt évben sem kellett komoly panaszkivizsgálásra sort 
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keríteni. A személyzet állandó, jó a viszony közöttük. Jó a kapcsolatuk az önkormányzattal, a 

szakrendelővel, a kórházzal és a mentőszolgálattal is. Három havonta szokott a Szt. Borbála Kórház 

vezetőségével találkozni, akkor az aktuális ügyeket átbeszélik.  

Rendkívül dicséretre méltó a munkát illetően, hogy az országos arány a sürgősségi osztályokra való 

beutalást tekintve 8-12 % között van, Oroszlányban ez a 4 %-ot sem éri el. Nagyszámú volt a 

gyermekek ellátása, 1682 gyermeket láttak el tavaly. Az indokolt vagy nem indokolt meghatározást 

nem tartotta a legszerencsésebbnek. Céljuk, hogy aki hozzájuk fordul, mindenképpen ellátásban 

részesüljön. Elégedettek a kollégák munkájával, őket szeretnék továbbra is megbecsülni. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy az indokolatlan megjelölésnél a betegek 70 %-a szerepel. 

Kérdése az volt, mi a főbb jellemzője az indokolatlanságnak. A háziorvosokkal ezeket át kell beszélni, 

a 70 % arányaiban sok. 

 

Molnár György vezérigazgató javasolta, nézzék külön a gyerekeket és a felnőtteket. A gyerekek 

ügyeleténél általában 95 % indokolatlan.  

A felnőtteket tekintve ez széles spektrumban mozog. Pl. sokan vannak a háziorvosnál, akkor nem 

megy oda, kényelmesebb, gyorsabb az ügyeletre menni. Az is lehet, hogy nem is választott háziorvost, 

elfogyott a gyógyszere, fel kell íratni. Megnőtt az influenzaszerű tünetekkel érkező betegek aránya is 

az adott időszakban. A beteget megvizsgálják, de ez nem lesz indokolt ellátás.  

 

dr. Mátics István elnök véleménye az volt, hogy minden kivizsgálatlan beteg jelentkezése indokolt, 

bármi baja lehet. Ő is dolgozott több háziorvosi ügyeleten, melyeknek arányai teljesen eltérőek voltak. 

Példaként említette a fővárosi VIII. kerületet, Komáromot és Oroszlányt. A VIII. kerületben éjjel 

nappal mentek, Komáromban és Oroszlányban 5-25 fő beteg volt naponta. A XIII. kerület, a 

Lipótváros egy magasan képzett és jó anyagi körülmények között lévő kerülete a fővárosnak, ott miért 

magas ez a szám? 

  

Molnár György vezérigazgató elmondta, ezt nem tudják, de ez tény.   

 

dr. Mátics István elnök véleménye szerint érdekes lenne egy felmérés, hogy a XII. kerületben, VIII. 

kerületben, Komáromban és Oroszlányban az ügyelet igénybevétele milyen szociológiai tényezőktől 

függ. Elmondta, hogy nincs indokolatlan hívás, a kategóriát elfelejtené. Nem is szólva olyan esetekről, 

amikor a szülők nem vitték el a gyereket orvoshoz és csecsemőhalál volt a következmény.   

 

Hezler Gabriella bizottsági tag elmondta, hogy a táblázatban 1000 fő fölötti szám szerepel a más 

településekről érkező betegszámnál. Kérdése az volt, hogy ez az ipari parki munkavállalóknak 

tudható-e be, akiknek nincs háziorvosa a városban? 

 

Molnár György vezérigazgató elmondta, nekik is. Előfordul olyan eset, hogy itt vendégségben van, 

vagy albérletben lakik itt és nem jelentkezett be. Számtalan ilyen eset van, ezt is jelenteni kell. Van 

olyan önkormányzat, ahol külön kérik kimutatni, honnan jönnek a betegek. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy az Inter-Ambulance Zrt. a szerződés értelmében az oroszlányi 

betegeket látja el maximálisan.  

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy sürgősségi ellátás minden TAJ kártyával rendelkező magyar 

állampolgárnak jár, sőt az orvosetika szerint, akinek nincs TAJ kártyája, annak is jár. Az idén nem 

hallott panaszokat az ügyeletre vonatkozóan. Kérdése az volt, volt-e panasz az idén?  

 

Molnár György vezérigazgató elmondta, nem. Ez az időszak nehéz volt számukra. Tatabányán nagy 

volt az ellenállás a helyi háziorvosok irányából. De ez elcsendesedett, így rendbe kerültek a dolgok.  

 

Torma Lajos bizottsági tag pozitív, saját tapasztalatát említette.  

 

dr. Mátics István elnök megköszönte a munkát és további sok sikert kívánt. 
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Molnár György az Inter-Ambulance Zrt. vezérigazgatója 15 óra 25 perckor elhagyta bizottság ülését. 

 

2. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2019. április 30-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

dr. Mátics István elnök a 10. pontban szereplő „Roma közösségek felzárkózását segítő” közösségi 

rendezvényt ismertette.  
Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

73/2019. (IV.25.) ESZB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta 85 %-os volt a segélyek felhasználása, 39 M Ft-ot használtak 

fel segélyezésre. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

74/2019. (IV.25.) ESZB határozata 

a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2018. 

évi költségvetésének végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

Szemző Ildikó osztályvezető Hezler Gabriella bizottsági tag kérdésre a lakástámogatásokkal 

kapcsolatban elmondta, hogy 10,3 M Ft bevételt terveztek be, plusz forrást nem tudnak biztosítani. Ez 

az összeg pedig már az idénre ki is futott. Ami összeg most a számlán szerepel, az zárszámadáskor 4,3 

M Ft volt, azzal emelik meg az előirányzatot. Így még 4 kérelmezőnek tudnak támogatást nyújtani, az 

idén összesen14 M Ft-ot. 
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15 óra 31 perckor Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő 

bizottsági tagok száma: 5 fő. 

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és Működés Szabályzatának, valamint a szervezeti 

egységek szakmai programjának módosítása 

 
Dr. Mátics István elnök kérdése az volt, mi az a szociális diagnózis, és az mire való? 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, egy szolgáltatás, a család átfogó vizsgálatát jelenti.  

Észrevétele az volt, hogy a szociális törvény szabályozza, de a gyermekvédelmi törvény hatálya alá 

tartozó gyermekjóléti központ az, akinek az esetmenedzsere készíti el. A legnagyobb probléma az, ha 

az a személy, akiről a diagnózis készül, nem akarja az együttműködést a diagnózis szerint folytatni, az 

rá nézve nem kötelező. A szociális diagnózisban foglaltak csak a szolgáltató számára kötelezőek, az 

ügyfélnek nem. Ez a tavalyi évben került bevezetésre.  

 

dr. Mátics István elnök kérdése az volt, ez a környezettanulmánynak a módosított neve? 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta nem, ez alaposabb. 

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a hajléktalan szálló 10 órás nyitvatartásának átvezetése már 

tavaly megtörtént az SZMSZ-ben.  

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy egy kollegára van szükségük. A 10 órás 

nyitvatartás tavaly módosításra került, most a létszámot is szükséges módosítani. Tavaly még nem 

kértek hozzá létszámot. Kell egy létszám még a házi segítségnyújtáshoz, egy gondozónő. A szociális 

diagnózis készítését belső átcsoportosítással oldották meg, osztott munkakörben. 

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

75/2019. (IV.25.) ESZB határozata 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és Működés Szabályzatának, valamint a 

szervezeti egységek szakmai programjának módosítása”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és 

Működés Szabályzatának, valamint a szervezeti egységek szakmai programjának módosítása” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

 

Átfogó értékelés az önkormányzat 2018. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról  

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, nagy változások nincsenek, egyes ügycsoportok 

csökkenek, mások nőnek, ebből nem lehet semmiféle következtetést leszűrni. Kiemelte rossz, hogy 

pszichológust nem találnak. Most heti 4 órában megbízási szerződéssel foglalkoztatnak egy 

pszichológust, viszont ez kevés lesz.  
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Szemző Ildikó osztályvezető kiemelte, a beszámolóban látható, hogy a rendszeres gyermekvédelmi 

kedvezményben részesülők száma folyamatosan csökken. Ez köszönhető annak, hogy emelkednek a 

bérek és a jogszabály nem követi a béremelkedést, a jogszabályban meghatározott jövedelemhatár 

pedig változatlanul megmaradt. Így egyre többen esnek el a kedvezménytől, a hátrányos és a 

halmozottan hátrányos gyermekek száma is láthatólag csökken.  

 

Miután kérdés, több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

76/2019. (IV.25.) ESZB határozata 

az „Átfogó értékelés az önkormányzat 2018. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatainak ellátásáról ” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek az „Átfogó értékelés az önkormányzat 2018. évi 

gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról ” című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére irányuló támogatási megállapodások 

 

dr. Mátics István elnök elmondta, ugyan arról van szó, mint a tavalyi évben. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, tavalyelőtt probléma volt, hogy pedagógusnapra nem 

kapták meg a pedagógusok az elismerést. Kérdése az volt, ez rendeződött? 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, az önkormányzat időben elküldte az összeget, 2-3 napos csúszás volt. 

Mindig kérik, időbe kerüljön kifizetésre az összeg, most még a pedagógus nap időpontja sem ismert.  

 
Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

77/2019. (IV.25.) ESZB határozata 

„A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére irányuló támogatási megállapodások” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére 

irányuló támogatási megállapodások” című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 
Tekintve, hogy dr. Gieszer Zsuzsanna orvos-igazgató még nem érkezett meg az ülésre, 15 óra 49 

perckor dr. Mátics István elnök zárt ülést rendelt el mely 16 óra 2 percig tartott. 
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4. NAPIRENDI PONT: A 2019. évi városi egészségügyi program módosítása  

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a gyermekek kullancsfertőzés elleni oltása komoly előrelépés 

lenne az egészségügy területén. Tavalyi évben a célcsoport a város dolgozói voltak, akik meg is 

kapták az oltást.  

 

dr. Gieszer Zsuzsanna orvos-igazgató 16 óra 4 perckor megérkezett a bizottság ülésére.  

 

dr. Mátics István elnök elmondta még, a javaslat az, hogy az idei évtől 3 éves kortól indítsanak egy 

programot, amivel 2022-re elérhetik, hogy a város fiatalkorú lakossága kullancs encephalitis ellen 

védett legyen. Úgy gondolták, hogy a idei évben a 3-4-5 éves korosztályt oltanák be, ami 589 

gyermeket jelent. A program maga 2 oltásból és egy ráoltásból állna. Az idei évben kapnának 2 

darabot, jövőre pedig egyet. A jövő évtől pedig a mindenkori 3 éveseket és még plusz 2 évfolyamot 

oltanának. Ezzel az oltási ritmussal érnék el azt, hogy a 15 évesek megkaphatnák a 3. védőoltásukat, 

ami 18 éves korig biztos védettséget adna.  

 

dr. Gieszer Zsuzsanna orvos-igazgató elmondta, hogy 3 évesen kötelezően státuszolják a 

gyerekeket, ezzel az életkorral lehetne indítani. A szülőknek kommunikálni kell, hogy az ismétlődő 

oltásokat nekik kell megvenni. 

 

dr. Mátics István elnök elmondta a programból kiesik két oltás, amit az állam magára vállalt, így 

lenne fedezet erre az oltásra. A program idei évben 6,50 M Ft-ba kerülne teljes részvétel esetén, jövő 

évtől, mivel bejön az emlékeztető oltás 8.760.000 Ft. 

 

Dr. File Beáta jegyző kérdése az volt, van-e ideális időpont az oltás kezdetének?  

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy célszerű a kullancsszezon elején kezdeni az oltást, ami a 14. 

naptól ad védettséget. 

 

dr. Gieszer Zsuzsanna orvos-igazgató elmondta, általános javaslat, hogy ősszel indul az oltás, mert 

akkor tavaszra már védett az ember. 

 

dr. Mátics István elnök elmondta, bármikor el lehet kezdeni, de az általános javaslat az őszt jelöli 

meg. 

 

Dr. File Beáta jegyző kérdése az volt, hogy önerőből megveszik a szülők az oltást? 

 

dr. Gieszer Zsuzsanna orvos-igazgató elmondta igen, óvodáskortól javasolja. Azt tudni kell, hogy 

nem a kullancs ellen véd, hanem az általa okozott agyhártyagyulladás ellen. A kullancsot ugyanúgy ki 

kell szedni 6 órán belül. Kb. 15 % az, aki megveszi.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy szakmai részen pozitív volt a hozzáállás. Az idei évben 

szűkösen húzták meg a költségvetésben az előirányzatokat. Az egészségügyi program eredeti tervében 

22 M Ft szerepelt, abból lett 14 M Ft. Erre mindent rászámoltak, azt is, hogy a bárányhimlő elleni 

oltás is kiesik, és a létszámból is húztak le.  Ebből a 14 M Ft-ból nem lesz megtakarítás. Jelen 

pillanatban a költségvetési sort sem találták még meg a mai napig. Mivel javasolt, hogy ősszel indítsák 

a programot, közös gondolkodást kért. Maximális létszámra számolták ki az oltást, (589 fő) az 6,5 M 

Ft az idei évre. A szakmai részét bevinnék a képviselő-testület elé, arról most születhetne döntés. Ezt 

követően felkérnék az óvoda- és bölcsődevezetőt, hogy mérjék fel az igényeket. Így kapnának egy 

hozzávetőleges létszámot, és arra keresnék meg a költségvetési forrást, amit persze később 

módosíthatnak.  

 

Dr. Mátics István elnök kérte szavazzanak arról, hogy elfogadják az oltási programot, felmérik az 

óvodákban, bölcsődékben a lehetséges létszámot és a kimutatás adatainak figyelembe vételével a 

júniusi ülésre javaslatot tesznek. 
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A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az a 

javaslatot. 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

86/2019. (IV.25.) ESZB határozata 

a 2019. évi városi egészségügyi program módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága: 

1. Támogatja a kullancs encphalitis elleni oltási programot.  

2. Felkéri a jegyzőt, Oroszlány Város Óvodáinak intézményvezetőjét és az Önkormányzati 

Szociális Szolgálat Bölcsődéjének vezetőjét, hogy 2019. május hónapban a nevelési 

intézményekben a 3-4-5 éves gyermekek szüleinek körében adjanak tájékoztatást a 

programról, és végezzenek felmérést a kullancs elleni védőoltás igénybe vételéről. 

3. Felkéri a jegyzőt, hogy a Képviselő-testület június havi munkaterv szerinti ülésére - az 

igényfelmérés adatainak figyelembe vételével – tegyen javaslatot az 1. pontban meghatározott 

program 2019. évi megvalósítása érdekében a szükséges pénzügyi forrás biztosítására. 
 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

5. NAPIRENDI PONT: Az Oroszlányi Szakorvosi- és Ápolási Intézet támogatási kérelmének 

megvitatása 

 

dr. Mátics István elnök felkérte dr. Gieszer Zsuzsanna orvos-igazgatót, adjon felvilágosítást a 

jelenlegi helyzetről. 

 

dr. Gieszer Zsuzsanna orvos-igazgató elmondta, hogy az összeg megvan a berendezésre, az 

átalakításhoz, a védelmi rendszerhez szeretnének támogatást kérni. A közbeszerzés, engedélyeztetés 

zajlik. Tehát az 50 M Ft megvan az eszközre.  

 

dr. Mátics István elnök elmondta, számára a kérelem nem értelmezhető. Ha csak arról van szó, amit 

tavaly a Képviselő-testület megszavazott, akkor felesleges volt írni ezt a levelet. Ebből a levélből 

viszont az derül ki, hogy az önkormányzat többletbevétele terhére támogassa a radiológia fejlesztését. 

Az önkormányzat a partnerséget korábban már elfogadta.  

 

Torma Lajos bizottsági tag javasolta, hogy a Pénzügyi Bizottság vizsgálja meg, honnan tudják 

előteremteni a plusz költségeket, ami a védelmi rendszerhez kell.  

 

Hezler Gabriella bizottsági tag kérdése az volt, mekkora összeg kell? 5-10-30 M Ft-ot? Addig, amíg 

nem tudják, mennyi kell, addig nincs miről dönteni. 

  

dr. Mátics István elnök elmondta, indokolt a fejlesztés, személyesen külön is javasolta, de az 

összegről döntsön a Pénzügyi Bizottság. A szakmai indoklás megtörtént. Ez egy tekintélyes összeg, 

még az önkormányzatnak is. Minimum tájékoztatást várnának el, ha közösen akarják felújítani a 

radiológiát.   

 

A bizottság az elhangzottakkal egyetértett.  

 
További hozzászólás nem volt, ezért dr. Mátics István elnök 16 óra 36 perckor a bizottság nyílt 

ülését bezárta.  

 

K.m.f. 

 

 

 

 dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  


